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ii.i W zwiryku zzamro2eniem kontynuacji budowy trasy migdzyosiedlowej,* 
l4czqcej Potudnie zZazamczem na sugestje mieszkaric6w, proszg o rozwa2enie
wybudowania jednokierunkowego lqcznika zjazdu z ul. Kruszyiskiej do ul.
Broniewskiego przsd garaiami Spoldzielni Mieszkaniowej ,,Poludnie ,,. lbn
kr6tki jednojezdniowy odcinek usprawnilby ptynno$c ruchu drogowego w tym
rejonie miasta.

2. W tunelu l4czEcym dworzec kolejowy z osiedlem Poludnie w jego pasie po
pofudniowej stronie tordw kolejowych s4 wyrwy i ubytki, kt6re nalezy
wypelnii,Zeby nie powstawaty wiqksze. Poprawi to estetykg oraz komfort
ponrszania sig mieszkaficdw nasz€go miasta.

3. Jaka jest krotkotrwala sytuacja gospodarowania skladowiskiem odpad6w
komunalnych na Machnaczu.Czy firma PGK ,,Saniko" iUrz4d Miasta
przyst4piq do rozbudowy skladowiska w ramach terenu, ktory on posiada, czy

te2 podjgto starania o wykup sryiednich dziatek w celu rozbudowy tego
zakladu.

4. Proszq o wypelnienie ubytk6w w jezdni wiaduktu na ul Wroniej" Lekki
przebieg zimy sprzy'ja wczesnym naprawom, co r6wnie2 wptywa na miejsze
koszty remont6w bieiqcych.

5. Proszq o wypelnienie ubytk6w na nawierzchni ulicy Kruszyfrskiej na odcinku
od ul,. Dziewifrskiej do alei Kr6lowej Jadwigi.

6. Proszg o informacjE - jaki byl stan zatrudnienia w spolce MPEC na koniec
lipca 20I 8r. i na koniec listopad a 2A18r. JednoczeSnie prosz? o informacjg jaki
byl fundusz plac na koniec lipca i na koniec listopada 2018r" w tej spolce.

7. Proszg o informacjg, jaki byl koszt wydatk6w w poszczegolnych spolkach
miejskich na reklamg i sponsoring w 2018r.

8. Kibice koszryk6wki w naszym mie$cie pytajq co sig dzieje z obietnicami pana

preryde:nta z jesiennej kampanii wybo rczej doty cz4c a zapisan ia w budzecie

miasta na 2019r. kwory 2 milion6w zl. na klub koszyk6wki ,,Anwilo'
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